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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Változtak-e a felsőoktatási intézmények gazdálkodási 
lehetőségei?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A felsőoktatási intézmények mindennapi működése nagy mértékben átalakult az elmúlt időszakban.
A veszélyhelyzet kihirdetése során a Kormány első intézkedései között szerepelt a távoktatásra való
átállás  elrendelése  a  felsőoktatásban.  Ennek  következtében  a  hallgatók  nem  látogathatták  az
egyetemi épületeket, a kollégiumokból pedig néhány napon belül ki kellett költözniük. Kérdésként
merül fel,  hogy az egyetemi feladatok változása milyen mértékben befolyásolta az intézmények
gazdálkodási lehetőségeit. Erre való tekintettel kérdezem miniszter urat:

1. A veszélyhelyzet kihirdetése óta történt-e olyan költségvetési átcsoportosítás, mely felsőoktatási
intézménytől  vont  el  már  kifizetett  költségvetési  támogatást,  vagy csökkentette  az  éves  kiadás,
illetve támogatás összegét?

2. Amennyiben igen, mely felsőoktatási intézményeket, illetve azok mely karait érintette a döntés,
valamint milyen összegben?

3. Milyen előirányzatokat érintett az átcsoportosítás?

4. Történt-e olyan átcsoportosítás, mely orvos- és egészségtudományi képzést folytató intézményt
érintett?

Tisztelettel várom válaszát.


